

桃園行政處公告

中文標題：桃園校區 109 學年度上學期期中考週學生專車時刻表

英文標題：Taoyuan Campus 2020-21 AY 1st Semester Midterm Exam Week Bus Schedule for Students

期中考期間學生專車時刻表(109 年 11 月 9 日至 13 日)

三重(菜寮)→桃園校區

行車路線：三重菜寮(重新路四段 39 號台灣銀行前)→湯臣(中興街口公車站牌)→新莊國中(新莊區公所前)→輔仁大學(捷運站 1 號出口)→丹鳳(丹鳳陸橋下)→迴龍(捷運站 1 號出口)→龍華科大(7-11 便利商店前)→桃園校區

菜寮	湯臣	頭前莊	新莊國中	輔仁大學	丹鳳	迴龍	龍華科大	桃園校區
07:00	07:05	07:05	07:10	07:15	07:18	07:23	07:27	07:50
09:00	09:05	09:05	09:10	09:15	09:18	09:23	09:27	09:50
13:45	13:50	13:50	13:55	14:00	14:03	14:08	14:12	14:45

桃園校區→三重菜寮(台北車站)

行車路線：桃園校區→龍華科大(安得福藥局前)→迴龍站(高財生社區前)→雙鳳富國路口(中國信託前)→丹鳳(中正路 751 號前)→輔仁大學(捷運站公車站牌)→新莊國中(地球村美語前)→湯臣(中興街口公車站牌)→三重菜寮(捷運站公車站牌)→台北車站

10:10	週一至週五(1 車)	17:10	週一至週五(1 車)
12:10	週一至週五(1 車)	18:10	週一至週五(1 車)
15:10	週一至週五(1 車)	22:00	週一至週五(1 車)(經台 1 省道至菜寮、台北車站)(週五恢復 21:45 發車)

桃園校區↔台北車站、台北校區(劍潭)

台北校區、台北車站 → 桃園校區			桃園校區 → 台北車站		桃園校區 → 台北校區	
台北校區 (出校門口左側綠色欄杆前空地) (劍潭捷運站 1 號出口)	台北車站 天成飯店 (六國麵包坊前)	桃園校區	桃園校區(郵政代辦所前)			
	06:50	07:45	10:10	週一至週五(1 車) (併菜寮線)	10:10	週一至週五(1 車)
06:30(備註 2)→	06:55→	07:50	12:10	週一至週五(1 車)	12:10	週一至週五(1 車)
	08:50	09:45	15:10	週一至週五(1 車)	15:10	週一至週五(1 車)
08:30(備註 2)→	08:55→	09:50	17:10	週一至週五(1 車)	17:10	週一至週五(1 車)
11:20(備註 2)→	11:45→	12:50	18:10	週一至週五(1 車)	18:10	週一至週五(1 車)
13:20(備註 2)→	13:35→	14:45	22:00	週一至週五(1 車) (經台 1 省道至菜寮、台北車站)(週五恢復 21:45 發車)		

1. 搭車同學請提早五分鐘候車，如遇班車遲到超過 15 分鐘以上或任何問題請電洽九久通運副經理 0931-158345；(02)8923-8822；(03)3507001 轉 3120 總務組黃組長；轉 3193 羅先生。
2. 此時段為台北校區校門口發車，經劍潭捷運站 1 號出口約加時 5 至 10 分鐘(視迴轉時間為準)，請依校門口發車時間候車。

***本時刻表僅為預估到站時間，請同學自行斟酌搭車時間並提早候車**

※期中考期間，學生交通直達車(統領百貨、迴龍、林口)及中和土城

桃園行政處公告

三峽等路線均正常行駛，請同學斟酌考試時間搭乘。

桃園行政處總務組 羅啓綸敬上 分機 3193

Student Shuttle Buses for Midterm Exam Period (Nov. 9 to 13, 2020)

Sanchong (Cailiao) → Taoyuan campus

Route: Sanchong Cailiao (No.39, Sec. 4, Chongxin Rd. in front of Bank of Taiwan) → Tang-Chen (Zhong-Xing St corner bus stop) → Hsin-Chuang Jr High School (in front of Hsin-Chuang District Office) → Fu Jen Catholic University (bus stop for MRT station exit 1) → Dan-Feng (Under Dan-Feng Bridge) → Huilong (bus stop for MRT station exit 1) → Lunghwa University of Science and Technology (in front of 7-11 convenience store) → Taoyuan Campus

Cailiao	Tang-Chen	Touqian-zhuang	Hsin-Chuang Jr High School	Fu Jen Catholic University	Dan-Feng	Huilong	Lunghwa Uni of Science and Technology	Taoyuan Campus
07:00	07:05	07:05	07:10	07:15	07:18	07:23	07:27	07:50
09:00	09:05	09:05	09:10	09:15	09:18	09:23	09:27	09:50
13:45	13:50	13:50	13:55	14:00	14:03	14:08	14:12	14:45

Taoyuan campus → Sanchong Cailiao (Taipei Main Station)

Route: Taoyuan Campus → Lunghwa University of Science and Technology (in front of An-de-Fu drug store) → Huilong (in front of Kao-Tsai-Sheng community) → Shuangfeng Rd. and Fuguo Rd. intersection (in front of Chinatrust Bank) → Dan-Feng (in front of No. 751 Zhong-Zheng Rd.) → Fu Jen Catholic University (bus stop for MRT station) → Hsin-Chuang Jr High School (in front of Global Village Language Center) → Tang-Chen (Zhong-Xing St corner bus stop, in front of ChungJen Clinic) → Sanchong Cailiao (bus stop for MRT station) → Taipei Main Station

10:10	MON~FRI (one bus)	17:10	MON~ FRI (one bus)
12:10	MON~ FRI (one bus)	18:10	MON~ FRI (one bus)
15:10	MON~ FRI (one bus)	22:00	MON~FRI (one bus) (Bus will proceed on Provincial Highway 1 and stop at Cailiao, Taipei Main Station.) (Bus will run as usual at 21:45 on Friday.)

桃園行政處公告

Taoyuan Campus ←→ Taipei Main Station, Taipei Campus (Jian-Tan)

Taoyuan campus, Ta-Cheng St. → Taoyuan campus			Taoyuan campus → Taipei Campus		Taoyuan campus → Taipei campus	
Taipei campus (open space in front of green railing located to the left when emerging from wide campus stairs gate) (Jian-Tan Station Exit 1)			Cosmos Hotel Taipei, Taipei Main Station (in front of La Fusion Bakery)		In front of On-campus Post Office	
					10:10	MON~ FRI (one bus) (Cailiao route is included)
			12:10	MON~ FRI (one bus)	12:10	MON~ FRI (one bus)
			15:10	MON~ FRI (one bus)	15:10	MON~ FRI (one bus)
			17:10	MON~ FRI (one bus)	17:10	MON~ FRI (one bus)
			18:10	MON~ FRI (one bus)	18:10	MON~ FRI (one bus)
			22:00	MON~ FRI (one bus) (Bus will proceed on Provincial Highway 1 and stop at Cailiao, Taipei Main Station.) (Bus will run as usual at 21:45 on Friday.)		
06 : 50					07 : 45	
06 : 30 (Note2)→			06 : 55→		07 : 50	
08 : 50					09 : 45	
08 : 30 (Note2)→			08 : 55→		09 : 50	
11 : 20 (Note2)→			11 : 45→		12 : 50	
13 : 20 (Note2)→			13 : 35→		14 : 45	

1. Please arrive at the bus stop 5 minutes before the departure time. If bus is more than 15 minutes late or regarding any problem, please contact 0931-158-345 or (02)8923-8822, Manager Wen of Jiujiu Bus Company, or Section Chief of Taoyuan General Affairs Section (03)350-7001 Ext.3120, or Mr. Luo, Chi-Lun Ext.3193
2. The listed time is the departure time from the public bus stop at the campus entrance. It will take 5-10 minutes to arrive at Jian-Tan Station Exit 1 (based on the actual time for driving). Please follow the scheduled time and wait at the campus entrance.

*** The timetable above is the estimated time for your reference; students who wish to take the bus should arrive prior to the listed departure time.**

※ During midterm exam week, student bus -Direct Line (TonLin Department Store, Huilong, Linkou), and other bus routes (Zhonghe, Tucheng, and Sanshia) run as usual; please refer to your exam schedule and take the bus as needed.

General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Luo, Chi-Lun Ext: 3193